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Zápis ze 49. zasedání Správní rady
 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně, 

konaného dne 1. prosince 2023 od 10 hodin ve Zlíně  

 

Přítomni: Ing. Eva Bartoňová; PaedDr. Alena Gajdůšková; prof. Eva Jiřičná; Ing. Libor Láznička, 

Ph.D.; Libor Lukáš; Ing. Michaela Šojdrová; prof. Ing. Jaromír Veber, CSc.; doc. Ing. Jiří Volf, CSc. 

 

Omluven: Thomas Archer Bata  

 

Za Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně (dále jen UTB):  
prof. Mgr. Milan Adámek, Ph.D.  rektor  

Ing. Silvie Vodinská    kvestorka 

doc. Martin Sysel, Ph.D.   předseda Akademického senátu UTB   

 

Pro 49. zasedání Správní rady UTB (dále jen SR) byl navržen následující program: 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Volba místopředsedy správní rady 

3. Zpráva rektora o stavu univerzity 

4. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za r. 2023 

5. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti UTB pro r. 2024 

6. Různé 

7. Závěr 

 

 

ad 1) Zahájení  

Jednání zahájil předseda SR dr. Láznička, přivítal přítomné a představil novou kvestorku UTB  

Ing. Silvii Vodinskou. Členové SR schválili navrhovaný program jednání. Jako ověřovatelka zápisu byla 

schválena dr. Gajdůšková, která s návrhem souhlasila.  

 

ad 2) Volba místopředsedy správní rady 

Kandidátkou na místopředsedkyni SR UTB byla navržena Ing. Michaela Šojdrová, která vyslovila 

s návrhem souhlas. V tajné volbě pak byla Ing. Šojdrová do této funkce zvolena.   

  

 

ad 3) Zpráva rektora o stavu univerzity 

Rektor prof. Adámek informoval SR UTB o aktuálním stavu univerzity. UTB má 9505 studentů  

(k 31. 10. 2023), 1053 zaměstnanců a nabízí 219 studijních programů, z toho 62 v angličtině. Rozvíjí se 

mezinárodní spolupráce – momentálně na UTB studuje 1200 zahraničních studentů. V nedávné době 

proběhlo 5 nových profesorských řízení. Probíhá diskuse s představiteli Zl. kraje o budoucím rozvoji 

UTB (možnosti navýšení počtu studentů, zamezení odlivu absolventů do velkých měst). UTB připravuje 

nové studijní programy Zdravotnický záchranář a Radiolog, které pomohou zajistit chybějící personál ve 

zdravotnictví Zl. kraje.  

Dále rektor zmínil investiční akce letošního roku na UTB: rekonstrukci centrální menzy a stavební 

úpravy učeben na FMK. Na léto příštího roku je plánována 5. etapa rekonstrukce objektu U12  

(nám. T. G. Masaryka 3050), v němž sídlí koleje a MŠ Qočna. UTB také zakoupila pozemek před 

budovou U11, na kterém hodlá vybudovat parkoviště. Ve stadiu příprav jsou velké akce jako celková 
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modernizace objektu U2 (FaME) na Mostní ul. ve Zlíně, výstavba multifunkční sportovní haly ve Zlíně 

na J. Svazích, a výstavba nového objektu Fakulty technologické.   

Z důležitých událostí jara příštího roku rektor zmínil volbu děkana na FaME.  

   

     

ad 4) Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za r. 2023 

Rektor prof. Adámek představil SR Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za rok 2023.  

 

Usnesení č. 1/49  

Správní rada UTB projednala Dodatek Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UTB ve Zlíně za r. 2023, ve znění schváleném AS UTB dne 17. 10. 2023. 

 

Hlasování o usnesení 1/49 

Všech 8 členů SR hlasovalo pro usnesení.  

 

 

ad 5) Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti UTB pro r. 2024 

Rektor prof. Adámek seznámil SR s Plánem realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

UTB pro r. 2024. Zdůraznil priority pro následující rok v oblastech: vzdělávání, výzkum a tvůrčí 

činnosti, internacionalizace, třetí role a lidské zdroje.    

 

Hlasování o Plánu proběhne per rollam v lednu 2024.   

 

ad 6) Různé 

Rektor požádal SR o souhlas s předloženou změnou v projektu ADAPT (Adaptabilní, Digitální, Agilní, 

Progresivní, Transformace) UTB ve Zlíně. Změna spočívá v úpravě rozpočtu ve specifických cílech A1 

a A3, přesunu mezi kapitolami rozpočtu a mezi jednotlivými specifickými cíli (přesun z položky 

Materiální náklady do položky Služby a náklady nevýrobní povahy).  

 

Usnesení č. 2/49 

Správní rada UTB souhlasí s předloženou změnou č. 6 projektu č. NPO_UTB_MSMT-16585/2022 

(specifický cíl A), zpracovanou dle podmínek "Výzvy k předkládání návrhů projektů v rámci Národního 

plánu obnovy pro oblast vysokých škol pro roky 2022-2024". 

 
Hlasování o usnesení č. 2/49 

Všech 8 členů SR hlasovalo pro usnesení.  

 

Diskuse 

 

Členové SR ocenili: 

 úzkou spolupráci UTB a Zl. kraje, zejména na otevření nových zdravotnických oborů; tento trend 

rozvoje univerzity je podle nich třeba podporovat i v budoucnu, pro zajištění lékařské péče  

v kraji 

 

se dotázali:  

 zda UTB pracuje na vzniku studentského klubu, který ve Zlíně chybí 

Rektor: UTB prověřuje možnosti realizace studentského klubu, který by pravděpodobně provozovaly 

Koleje a menza.  

 



 3 

 zda na UTB probíhá výuka blockchainu 

Rektor: výuka probíhá již 3. rokem v rámci volitelných předmětů na FAI; další aktivity jsou na FaME 

 

 zda má UTB v plánu zapojit se do Aliance evropských univerzit  

Rektor: Ano, Mezinárodní oddělení UTB pracuje na podání žádosti 

 

 zda na UTB pokračuje program Zelená univerzita 

Rektor: Ano, otázky jako jsou udržitelný rozvoj či ochrana životního prostředí jsou pro UTB velmi 

důležité, intenzivně se jim věnuje a má je i v nabídce studijních programů   

 

doporučili,   

 aby UTB využila současných příznivých cen stavebních prací k výstavbě nové budovy Fakulty 

technologické  

 aby UTB zavedla kurzy CŽV pro pracovníky veřejné správy  

 

 

Ad 7) Závěr 

Předseda SR dr. Láznička zakončil jednání, poděkoval za jeho přípravu a popřál členům SR vše nejlepší 

do nového roku.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Libor Láznička, Ph.D.       PaedDr. Alena Gajdůšková 

předseda SR        ověřovatelka zápisu 

 

 

 

 

 

 

Ve Zlíně dne 5. prosince 2023 

 

Zapsala: Mgr. Jana Lutonská  

 


